
 

 

Proposition 1 Ändring av stadgar 
 
Vid förra årets årsmöte godkändes ett antal stadgeändringar med tillägget att medlem även ska 
ha möjlighet att ställa ut sin fullmakt mot styrelsen. Dessa ändringar kunde dock inte 
fastställas eftersom det vid tidpunkten krävdes 2 årsmötesbeslut för att göra stadgeändringar. 
 
Styrelsen bedömde att ändringarna inte var av en sådan karaktär eller så brådskande att 
styrelsen behövde tillkalla ett extra årsmöte utan räknade med att detta skulle kunna 
genomföras vid innevarande ordinarie årsmöte. 
 
Sedan förra året har en ändring av Lagen om ekonomiska föreningar (Lag 1987:667) skett och 
styrelsen har tvingats se över stadgarna ännu en gång med hänsyn till lagändringen. Samtidigt 
har styrelsens medlemmar varit på ett antal möten med Coompanion (en organisation som 
genom Tillväxtverket som arbetar för att stödja bl.a. fiberföreningar med juridisk och 
organisatorisk hjälp) även skapat en Fiberhandbok där ett förslag till stadgar som inkluderar 
hänsyn till de förändringar som är gjorda i lagen vävts in. Förslaget ligger på hemsidan under 
dokument med länk från inlägget om årsmötet, samt att det kommer finnas i utskriven form på 
årsmötet. 
 
Styrelsen har därför lagt till eller ändrat formulering och struktur på stadgarna. Styrelsen 
föreslår att årsmötet godkänner stadgarna enligt det senaste förslaget daterat 2017-03-13. 
 

Proposition 2 Upphandlingsform för entreprenad 
 
 
 
Vid årsmötet 2015 beslutades, givet förutsättningarna som styrelsen hade då, att styrelsen 
skulle enbart arbeta med totalentreprenad för att säkerställa att fiberanläggningen skulle kunna 
byggas med god kvalitet. 
 
Styrelsen, med de förutsättningar som råder, önskar nu att vi ska få årsmötets godkännande på 
alternativet att upphandla separata utförandeentreprenader liknande de som våra 
grannföreningar gjort och därmed få en så tidig byggstart som vi idag kan se är möjlig. 
 


